
ПРОТОКОЛ №28 

засідання постійної комісії з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

 

10.08.2016          зелена зала 

10.00  

 

Всього членів комісії – 8 чол. 

Присутні: Паламарчук В.А., Золотухін С.Є., Певнєв О.В., Ковальчук І.І., Ялоха І.С. 

Відсутні: Яницький О.К., Трач Л.Г., Нагорна Т.В. 

Запрошені: М.Трещов - начальник управління комунального майна, Мельничук І.О., 

Собко Н.А., Мельник С.Г. – депутати міської ради. 

Головує на засіданні: Певнєв О.В. - голова комісії. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Розгляд проектів рішень, які запропоновані для розгляду на засіданні виконавчого 

комітету: 

1.1. Про внесення на розгляд сесії міської ради пропозиції про затвердження 

переліку об’єктів міської комунальної власності, що підлягають приватизації шляхом 

викупу; 

 1.2. Про продовження строку оренди приміщень міської комунальної власності; 

 1.3. Про погодження умов передачі в оренду нежитлових приміщень міської 

комунальної власності; 

  1.4. Про внесення змін в додаток до рішення виконавчого комітету від 24.12.2015 

№869; 

  1.5. Про надання згоди на здійснення капітального ремонту (невід’ємних 

поліпшень) та погодження проектно-кошторисної документації на проведення 

капітального ремонту орендованого нерухомого майна комунальної власності; 

 1.6. Про передачу в оренду нежитлових приміщень міської комунальної власності; 

 1.7. Про внесення змін в рішення виконавчого комітету від 26.05.2016 №361. 

2. Різне. 

 

 

1.1. СЛУХАЛИ:  

О.Певнєва Пропоную розглянути питання, які запропоновані для розгляду на 

засіданні виконавчого комітету. Якщо в когось є запитання до 

порядку денного, прошу висловлюватись. 

 

І.Мельничук В мене є питання до голови комісії. Чому Ви підписали титульні 

списки без обговорення на спільному засіданні комісій з питань 

роботи житлово-комунального господарства, приватизації та 

використання майна територіальної громади міста та з питань 

планування, бюджету, фінансів та децентралізації? Я вважаю, що 

багато депутатів та їх виборці відчувають себе ошуканими таким 

ставленням до цього важливого питання. 

 

Н.Собко Мені невідомо, чи в нові скореговані титульні списки потрапили 

вулиці мого округу, які потребують нагального проведення 

ремонтних робіт, це вул.Інститутська, 18 та вул.Молодіжна, 9/1. Чому 

депутатам не були надані титульні списки для ознайомлення? 

 

О.Певнєв У Вас, як депутата міської ради є право звернутись до управління 

житлово-комунального господарства, з вимогою надати копії 

титульних списків для ознайомлення з запропонованим переліком 



робіт. 

І.Мельничук Я не маю намір «ознайомлення з запропонованим переліком робіт», я 

бажаю приймати активну участь у корегуванні та внесенні змін до 

титульних списків 

О.Певнєв У нас в березні відбулось спільне засідання комісій з питань роботи 

житлово-комунального господарства, приватизації та використання 

майна територіальної громади міста та з питань планування, 

бюджету, фінансів та децентралізації на якому депутати вносили свої 

пропозиції до запропонованих тоді титульних списків. Перелік даних 

пропозицій був наданий управлінню житлово-комунального 

господарства для корегування титульних списків та внесення змін 

при уточненні бюджету на друге півріччя 2016 року. У надані зараз 

титульні списки внесені зміни і проведений перерозподіл коштів, 

тому нема необхідності ще раз збирати засідання комісій. 

І.Ковальчук Я вважаю, що наразі дана ситуація виглядає таким чином: 

1. Титульні списки підписані головами комісій без обговорення у 

комісіях; 

2. Ми не знаємо, чи всі доповнення та пропозиції враховані; 

3. В березні при розгляді титульних списків деякі питання було 

прийнято без детального розгляду; 

4. Запропоновані титульні списки мали б отримати всі депутати 

в електронному вигляді. 

 

І.Мельничук У відповідях на депутатські запити щодо проведення ремонту доріг  

управління житлово-комунального господарства посилається на 

комісію з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста, 

тобто на колегіальний орган, тому вважаю, що підпис голови комісій 

без обговорення питання з членами комісії це порушення регламенту 

Хмельницької міської ради. 

І.Ялоха Вважаю, що у даному випадку ми стикнулись з перевищенням своїх 

повноважень головою комісії з питань роботи житлово-комунального 

господарства, приватизації та використання майна територіальної 

громади міста і нам необхідно надати оцінку цьому інциденту. 

 

С.Золотухін Є певна ситуація у якій ми всі опинилися. Нам необхідно її 

розглянути і зробити висновки. Якщо погодження приймається 

одноособово, то чи є необхідність у роботі комісії? 

 

І.Ковальчук Пропоную протокольно доручити комісії з питань регламенту, 

депутатської діяльності, антикорупційної політики, забезпечення 

правопорядку та зв’язку з військовими частинами: 

1. Розглянути ситуацію, що склалася з одноособовим підписом 

титульних списків головами постійних комісій з питань роботи 

житлово-комунального господарства, приватизації та використання 

майна територіальної громади міста та з питань планування, 

бюджету, фінансів та децентралізації без узгодження з членами 

комісій та надати свою оцінку. 

2. Внести відповідні зміни в регламент, з метою унеможливлення у 

подальшому даних ситуацій. 

 

В обговоренні взяли участь: Паламарчук В.А., Ялоха І.С., Золотухін С.Є., Певнєв О.В., 

Ковальчук І.І. 

 

 



О.Певнєв Ставлю на голосування пропозицію І.Ковальчук протокольно 

доручити комісії з питань регламенту, депутатської діяльності, 

антикорупційної політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з 

військовими частинами: 

1. Розглянути ситуацію, що склалася з одноособовим підписом 

титульних списків головами постійних комісій з питань роботи 

житлово-комунального господарства, приватизації та використання 

майна територіальної громади міста та з питань планування, 

бюджету, фінансів та децентралізації без узгодження з членами 

комісій та надати свою оцінку. 

2. Внести відповідні зміни в регламент, з метою унеможливлення у 

подальшому даних ситуацій. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утрим. – 1. НЕ ПРИЙНЯТО. 

 

О.Певнєв В зв’язку з відсутністю кворуму для подальшого розгляду питань 

порядку денного та прийняття рішень є пропозиція засідання комісії 

вважати закритим. 

  

 

 

 

Голова комісії         О.Певнєв 

 

 

 

Секретар комісії         Т.Нагорна 


